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lnterpelacia 

W związku z licznymi pytaniami dotyczącymi częstego 
używania fajerwerków w naszej miejscowości, mieszkańcy zwracają się 
z prośbą do Rady Gminy o zajęcie stanowiska i wyjaśnienie zasad jakie 
obowiązują w związku z takimi pokazami. 


